

Weekly Agenda (3) 24/9/2023 - 28/9/2023

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- يوم الأربعاء القادم إجازة رسمية (المولد النبوي الشريف، صلى الله عليه وسلم).
- يوم الخميس الاحتفال بالعيد الوطني للمملكة العربية السعودية (يسمح للطلاب بلبس الزي الوطني، شكراً على تفهمكم بعدم إحضار المأكولات أو التوزيعات).
- تم تطوير الخطة الأسبوعية بإضافة خانة لما تمت دراسته في الأسبوع الفائت لكل مادة.
- نؤكد على أهمية الكتاب المدرسي واعتباره المرجع الأساسي في تعليم أبنائنا، أما المصادر المرفقة في جدول الخطط الأسبوعية فقد تم وضعها جميعاً في مكان واحد كي نسهل على ولي الأمر والطالب الرجوع إليها واستخدامها لإثراء العملية التعليمية عند الحاجة.
- الرجاء الحرص على إرسال الطعام الصحي للأطفال وتجنب الأطعمة الغير صحية.
- تم الانتهاء من إعداد جدول الرحلات للمرحلة الابتدائية حيث ستكون الرحلات في شهر أكتوبر، نوفمبر، مارس ومايو وسنلتمكم بتفاصيل كل رحلة في موعدها.
- يسرنا أن نعلمكم بأنه سيتم تفعيل منصة "كتبي" ابتداءً من الأسبوع القادم بإذن الله حيث سيتم تزويد الطلاب بتفاصيل حساباتهم. للمزيد من المعلومات عن المنصة الرجاء الضغط على الرابط التالي ["منصة كتبي"](#).

- Next Wednesday is an official holiday (the noble birth of the Prophet, PBUH).
- We will celebrate the National day of the Kingdom of Saudi Arabia on Thursday. (Students are allowed to wear the national costume. Thank you for your understanding to not bring any food or giveaways).
- The weekly plan has been updated. It now has a column for what was studied in the previous week for each subject.
- We emphasize on the importance of the school books as they are considered the main reference in our students' education. As for the attached resources in the weekly plans, they have all been placed in one folder to make it easier for students and parents to access and use to enrich the educational process whenever needed.
- Please make sure to send healthy food with students and avoid unhealthy ones.
- The trip schedule for the primary school has been completed. Trips will take place in October, November, March, and May and we will share the details of each trip on time.

- We are pleased to announce that we will be using the “Kutubee” platform starting next week as students will be provided with their account details. For more information about the platform, click on the following link: [“Kutubee Platform”](#).

Resources المصادر

- Semester one stationery list القبطاسية المطلوبة للفصل الدراسي الأول
- Classroom timetables جداول الحصص

Weekly Plans الخطط الأسبوعية

24/9/2023 - 28/9/2023		Resources
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls	Grade (1) Resources
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls	Grade (2) Resources
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls	Grade (3) Resources
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls	Grade (4) Resources

يداً بيد نرسم مستقبلاً أجمل لأبنائنا الطلبة، جنود وزهرات الوطن.

Hand in hand, we can create a better future for our students; our beautiful flowers and soldiers of the nation.

Best Regards,

Adel Rayyan
PS Principal

واقبلوا منا فائق التقدير والاحترام،،

عادل ريان
مدير المرحلة الابتدائية